教育局
Education Bureau

校董停任通知書

Notice of Vacation of Office of Manager

(《教育條例》(第279章)第40AX條)

(Section 40AX of the Education Ordinance (Cap. 279))
致：教育局常任秘書長

[註：請將填妥的表格交九龍九龍塘沙福道19號教育局九龍塘教育服務中心東座4樓E420室教育局學校註冊及監察組（九龍塘）。]
To:
The Permanent Secretary for Education

[Note:
Please send the completed form to the School Registration & Compliance Section (Kowloon Tong), Education Bureau at Room E420, 4/F, East Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon.]

	
	現就下列事項發出通知 ——

	(
	取消本校下列教員校董/替代教員校董的註冊(依據本校校長根據《教育條例》第40AX(2)條提出的書面要求)。

	(
	取消本校下列家長校董/替代家長校董的註冊(依據本校的認可家長教師會根據《教育條例》第40AX(3)條提出的書面要求)。

	(
	取消本校下列校友校董的註冊(依據本校的認可校友會根據《教育條例》第40AX(4)條提出的書面要求)。

	(
	取消本校下列辦學團體校董的註冊(依據本校的辦學團體根據《教育條例》第40AX(5)條提出的書面要求)。

	(
	取消本校下列獨立校董的註冊。

	
	(請在適當的空格內加“(”。)



	
Notice is hereby given as regards the cancellation of the registration of the under-mentioned —

	(
	teacher manager/alternate teacher manager of our school pursuant to a written request made by the principal of our school under section 40AX(2) of the Education Ordinance.

	(
	parent manager/alternate parent manager of our school pursuant to a written request made by the recognized parent-teacher association of our school under section 40AX(3) of the Education Ordinance.

	(
	alumni manager of our school pursuant to a written request made by the recognized alumni association of our school under section 40AX(4) of the Education Ordinance.

	(
	sponsoring body manager of our school pursuant to a written request made by the sponsoring body of our school under section 40AX(5) of the Education Ordinance.

	(
	independent manager of our school.


(Please “(” the appropriate box.)

1. 學校名稱Name of school

	中文Chinese：
     
英文English :
     


2. 學校地址Address of school

	中文Chinese：
     
英文English :
     


3. 校董姓名Name of manager
	中文Chinese：
     
英文English :
     


4. 校董編號Manager Reference Number
	


5. 校董類別 (請在適當的空格內加“(”。) 

Category of manager (Please “(” the appropriate box.)

(
*辦學團體校董/替代辦學團體校董
*sponsoring body manager/alternate sponsoring body manager

(
*教員校董/替代教員校董
*teacher manager/alternate teacher manager 

(
*家長校董/替代家長校董
*parent manager/alternate parent manager 

(
校友校董
alumni manager
(
獨立校董
independent manager  

6.
隨表附上有關的書面要求(獨立校董除外)及提出要求的人通過的決議副本各一份。
A copy each of the relevant written request (for managers other than independent managers) and the resolution passed by the maker of the request are attached.

7.
法團校董會得知的原因。

(倘若法團校董會得知提出上述書面要求的一方認為該校董不適宜繼續任職的原因，請把原因載述於下。如有決議、文件及資料證明，亦請一併提供。)
Reason known to the Incorporated Management Committee (IMC).

(If the reason why the manager is considered by the party making the said written request to be not suitable to continue to hold office is known to the IMC, please state the reason below.  Please also provide supporting resolutions, documents and information, if available.)

	


日期：二零       年      月      日

Dated this       day of            20     .

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	法團校董會正式印鑑

Official Chop of the IMC
	
	(                    )

*代表法團校董會給予通知的校董/獲法團
校董會授權給予通知的校董姓名及簽署

Name and signature of manager *representing the IMC to give the notice/delegated with the authority by the IMC to give the notice


* 請刪去不適用者。

* Please delete as appropriate.
表格IMC-6


Form IMC-6








(09/2021)


